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Ferroni remarca els beneficis mutus de la vinculació. Foto: LL. SERRAT.

El Sant Gregori i el Sant Josep ja estan d'acord per engegar un projecte comú per als propers tres anys.
L'entesa preveu, entre altres coses, que el club de la petita localitat tingui un equip en la lliga EBA el curs
vinent. El president del Sant Josep, Francesc Ferroni, va subratllar la importància de la vinculació –«encara no
hi ha res signat», va matisar–, i va voler deixar clares les intencions del seu club, perquè no hi hagi cap recel:
«Col·laborarem amb ells. No volem que el Sant Gregori se senti agredit, que pensi que arribem nosaltres i que
ho canviarem tot de dalt a baix. De cap manera.» I va afegir: «Intentarem ajudar a completar equips si els
falten jugadors o els oferirem entrenadors si no en tenen prou. No canviarem res; al contrari, intentarem que
sigui un club molt més sòlid.»

Durant l'estiu passat, el Sant Josep va buscar localitats que volguessin tenir un equip en la lliga EBA per cobrir
el buit del Cassanenc, que va baixar al curs passat i tot el projecte se'n va anar en orris. No hi va haver sort i,
des de llavors, la recerca havia quedat aturada. Ara, quasi per casualitat, s'han donat els condicionants. «Per a
nosaltres, és millor tenir un segon equip com més amunt millor. Pel que fa als diners, necessitàvem una
població que tingués ganes de tenir un equip a EBA i ara l'hem trobat», va dir Ferroni, que va assegurar que
encara no se sap encara si, amb un vinculat a EBA, el Sant Josep mantindrà equip a copa Catalunya.

Quant al fet que l'entesa entre els dos clubs sigui per un període de tres anys, el president del Sant Josep va
matisar que això evidencia «continuïtat»: «No volem que sigui una cosa d'un any i adéu.» Aquest no és el
primer acord de col·laboració del Sant Josep. El curs passat va subscriure'n un –que continuarà vigent el proper
exercici– en temes de bàsquet base amb els Maristes, al pavelló dels quals hi juga actualment l'equip de copa
Catalunya.

La gestació d'un equip d'EBA i l'acord per tres temporades demostren que es vol «continuïtat»

Tot i que l'accés al suposa que les despeses augmentin, el president del Sant Josep es va mostrar
exultant per aquest èxit i va lloar tota la plantilla i el cos tècnic: «S'ha treballat molt bé durant tot l'any, i aquest
és un premi just i merescut per tots. Ara, intentarem lluitar amb totes les nostres forces i posar les coses difícils
al Melilla». I va aprofitar per fer una crida a l'afició perquè ajudi l'equip en el primer partit a casa, el dimecres
5 de maig: «Els necessitem. Si hi ha molta gent a la graderia, l'equip se sent a gust i hi ha més possibilitats de
guanyar». A ningú no se li escapa que l'entrada de divendres (1.100 espectadors) va ser molt inferior a la
desitjada, tot i ser Sant Jordi.

El Sant Josep vol que l'acord amb el Sant Gregori
s'entengui en clau d'ajuda
Ferroni subratlla que la vinculació amb el Sant Gregori serà beneficiosa per als dos clubs

«Volem col·laborar amb ells, no que se sentin agredits», destaca el president del Sant
Josep

El «play-off», un premi al bon treball
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